
 
 

 

 

Sammanfattande rapport Internrevision Gruppcertifikat 
FSC/PEFC FM 2020 

Besökta/intervjuade skogsägare 35 stycken 

Avvikelser   49 st 

Noteringar   20 st 

 

Certifieringen fungerar bra i det stora hela. Vi har bra kontroll på våra medlemmar, mycket tack vare 

att alla skogsägare i paraplyet har avtal med oss och att det alltid är någon på BK som är ansvarig 

gentemot medlemmen. 

Flera år i rad har avvikelserna på utförda åtgärder på avverkning ökat. I år kan vi specificera 

avvikelserna med att det är körskador på våtmark (10 %). Inte allvarliga körskador, men man följer 

inte våra RisaRätt rutiner, handledningar eller målbilder för att undvika kompaktering och 

slamtransport. Avvikelser där entreprenör varken har gjort eller redovisat antal sparade högstubbar 

(17 %) återkommer också. Gäller specifikt i gallring. Det är bekymmersamt då vi tidigare har fått en 

stor avvikelse på just högstubbar. 

Vi kommer att utöka vår dialog med entreprenörerna genom fler fysiska träffar i fält, för att kalibrera 

oss kring naturvårdsfrågor.  

Revisorerna ser att antalet mindre avvikelser och noteringar angående kvaliteten på 

Skogsbruksplaner går åt rätt håll. Det kan härledas till utökade resurser och hjälp till virkesköparna 

med uppdatering av planer. Det uppkommer dock alltid avvikelser och noteringar kopplade till mål för 

skogsskötseln, aktionsplaner som inte är redovisade, för små avsättningar mm. 


